
Dagsorden 
Bestyrelsesmøde 

Dato:  lørdag den 26. november  2022 

 
Mødet er kl.  10.00   -12.00  ?             Hos: Anker Skriver, sekretær  Sulevej 5 
 
Indkaldte:  Ebbe, Ida, Per, Hugo, Anker samt suppleanterne Lars og Hans 
Tilstede: Ebbe, Ida, Per og Anker 

   

 Emne  Beslutninger 

1 
Godkendelse 

  

2 

 
Økonomi 

Info/oplysninger om forenin-

gens økonomi siden sidst. 

Ida, fremlagde mdr. betalinger, samt indestående. 

 

2b. 
Betalinger til di-

get, status. 

Mangler stadig betaling fra 2 

medlemmer. 

De er begge sendt til advokat. 

Sidste betaling af diget sker efter at hele diget er 

færdigt og godkendt af Kyst og havneviden. 

3b Digekronen Digekronen er flere steder 

slidt, men reparation er ikke 

med i entreprisen.  Evt. Top-

dressing og eftersåning af di-

gekronen påtænkes. 

Hvem skal tilbydes entrepri-

sen og en prissætning på ar-

bejdet. Tidsplan for arbejdet. 

Der bliver indhentet tilbud fra mindst 2-3 mulige 

dygtige lokale leverandører til dette. Vi vil være 

sikre på at det bliver lavet rigtigt. 

Det skulle også gerne se pænt ud og holde i mange 

år. 

 



Noget af materialet fra Lerbjer-

get, skal bruges til diget og re-

sten køres i depot, som aftalt. 

 

4 
Affaldsbehol-

derne 

 Beholderne skal stå på egen 

matrikel med fast bund. Usik-

kerhed om hvor skellet er. 

Det ser godt ud mange steder. 

HUSK spandene skal stå på jeres egen grund, 

matrikel nr. ikke på offentlig vej. 

5 

IT, facebook, 

hjemmeside etc 

Moderniseringen af hjemme-

siden. 

Aftaler om brug af Facebook. 

Bestyrelsesreferater og kor-

rekturlæsning. 

 

Der arbejdes på sammen med Roland at flytte 

hjemmesiden til en bedre platform. Der er ikke 

truffet endelig beslutning endnu. 

6 

 Næste opkræv-

ning til diget 

Betaling af rate 2 er den 15. 

januar 2023. 14.000kr og kon-

tingent 1/2-23 

 

Blot til info 

7 

Vedligehold af 

veje og stier 

Ekstra stabilgrus leveres til 

vejdepoterne. Udførelsen af 

vejreparationer. Udgift? Øn-

ske om renoveringer med 

vejhøvl. Pristilbud indhentes. 

Søge om nyt kantgrus på Hel-

ligsøvej. 

 

Jens har fyldt depoterne op. Der er lavet reparati-

oner på nogle af vejene. 

Vi indhenter tilbud på afhøvling af vejene så de får 

de rigtige fald, så holder de længere., 

8 
Matrikler:15e ved 

Hættemågevej. 

Kommunen har kontakt til ar-

vinger. Vi forventer at høre fra 

TK om overdragelse af 15e til 

 

Langtids projekt 



Gf. 

9 

Nye Badebroer 

Ved ny type badebro skal 

godkendelse søges hos TK. 

Fondsansøgning sendt. 

Den nedsatte gruppe, arbejder støt og roligt med 

sagerne. Har fået flere spørgsmål vedr. fondsmid-

ler ansøgningerne. Så vi venter på svar. Samtidig 

er udvalget i gang med at se på diverse brotyper 

etc. for at sikre sig at vi får det rigtige produkt. 

10 

Nuværende 

broer 

Hvert brolaug laver en liste 

over nødvendige reservedele 

til næste års isætninger. Li-

sterne afleveres til Hugo Brix 

fra bestyrelsen. 

Da vi i første omgang søger fornyelse af en bro, 

og den kommer nok ikke før om et par år, skal de 

andre stadig vedligeholdes. Derfor har vi bedt for-

mændene om en liste på de sager de mangler. 

Vedr. manglende optagning af brofødder. Så står 

der i tilladelsen at de første sæt fødder må stå 

fast. Der skal være gul markering på toppen i form 

af en hætte. 

11 

Trampestien 

Park og Vej har modtaget an-

søgning, men ingen tilbage-

melding endnu . 

Der er ikke kommet svar endnu. Ebbe rykker. 

Ebbe bad dem også om at fylde grus i kanten. De 

havde fyldt lidt op, men den er stort set væk igen. 

De sparede vist en del på gruset. 

12 

Trærejsningen 

Børge Petersen spørges om 

det er tid til at søge nye mid-

ler hos Velux-fonden til endnu 

en trærejsningskampagne. 

 

Bliver til efteråret 23. 

14 
Hvem gør hvad? 

Udkast til gøre-liste udsendt 

21/9 EO. Feedback? 

Vi fortsætter med at se på opgavefordelingerne og 

laver en liste, så alle i bestyrelsen ved, hvad de 



har ansvar for. 

    

16 Nyhedsbrev til 

medlemmerne 

Indhold; hensigt; udsendel-

sesdato 

Kommer  efter (på) næste møde når digerenove-

ringen er færdig. 

 

Debat 

Hvad ønsker vi på sigt skal 

nyde fremme i vores om-

råde? 

 

 

Diverse samt 

næste bestyrel-

sesmøde. 

 Oplæg til generalforsamlin-

gen i 2023. 

 Dato og sted. 

Forsøger at holde mødet med 

flest værende fysisk tilstede. 

 

 

Næste møde den. 28. januar 2023. Kl. 10.00 

  

 

 


